

12名优秀高中生代表将赴美访问(图)

2013年04月22日18:58 新浪教育 💣 微博





2013年4月22日,2013年"中美优秀高中毕业生交流项目"颁奖式在中国教育国际交流协会举 行,中国教育国际交流协会会长章新胜先生。游学集团"环识游学"中国区总经理林云山出席颁 奖式。同时到场的还有来自顶尖高中的多位校长、以及人民大学附属中学、首都师范大学附属 中学、北京十一学校、南开中学、武汉外国语学校、南京外国语学校等9所学校的12名优秀毕业 生获奖。获奖学生将于4月22日至5月7日赴美访问。



中国教育国际交流协会章新胜会长,邵魏秘书长,"环识游学"中国区总经理林云山等领导与获奖学生 合影



中美优秀高中毕业生交流项目由中国教育国际交流 协会与美中关系全国委员会主办。由环识游学全程护 航。是中美优秀高中毕业生参与的中美交流项目。自 2004年起实施以来、中美共有150名优秀高中毕业生参加 项目。获奖学生均出自全国顶尖高中,他们不仅学业优 秀,有娴熟流利的英文表达能力,更是有思想、有见 识。有才艺的全面发展未来人才。

作为此次活动的全程护航者的 WorldStrides 环识游 学'是美国学生教育旅行机构。已获得美国教育部认证。 在过去近50年中,已向近五百万名学生提供了在全球各 大洲的教育旅行服务。精英、安全、教育贯穿、及升学 帮助是其难以匹敌的优势。此次他们将全程护航中国优 秀高中生代表团。访问美国国会、新罕布什尔州州府、 哈佛大学;与国会议员、州长、法院法官座谈交流;参

观纽约大都会博物馆、观看百老汇演出;走进美国学校、入住美国学生家庭、参加社区服务志 愿者服务活动。来自中国的优秀学生代表将全方位、多角度、深入体验美国的历史、社会、文 化和生活。同时向美国及世界展示新时代中国青少年的视野与风采。他们无疑将是中国面向世 界的最好名片,是中美两国文化交流的形象大使。

标签: 游学 中国国际交流协会 章新胜

On April 22, 2013, the "2013 China-US Student Leader Exchange Award Ceremony" held by China Education Association of International Exchange (CEAIE) took place in Beijing. The President of CEAIE, Mr. Zhang Xinsheng, the President of WorldStrides China, Mr. Lin Yunshan, attended the ceremony. Several principals from the top high schools, including the People's University High School, Capital Normal University High School, Beijing National School, Nankai Middle School, Wuhan Foreign Languages School, Nanjing Foreign Language School, etc. and a total of 12 outstanding graduates from 9 schools also attended the ceremony. The winning students will visit the U.S. from April 22 to May 7.

The China-US Student Leaders Exchange Program was organized by the CEAIE and the NCUSCR (National Committee on United States-China Relations), and Sponsored by WorldStrides. Since 2004, a total of 150 outstanding high school graduates have participated in the project in China and the United States. The award-winning students proceeding from the top senior high schools were not only academically skilled, but also credited as all-round talents.

As sponsor and full escort of this program WorldStrides, an American student education travel agency, has been certified by the U.S. Department of Education. In the past 50 years, WS has provided education travel services to nearly five million students in the world. This time WS will be in charge of fully escorting the Chinese students to visit the United States congress, New Hampshire State, Harvard University. They will be helping the students to communicate with members of the Congress, governors, and attend court discussion; to visit the Metropolitan Museum in NY, to see a Broadway show; to visit some schools in the United States; to live in American families and participate in community service volunteer activities. Chinese students will have some all-round, multi-angled, in-depth

experiences of the American history, society, culture and life. At the same time, those students will also show the world a new era of Chinese vision. There is no doubt that they will be the best Chinese business cards to the world, and the image ambassadors of the Sino-US cultural exchanges between the two countries.